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Šolska ulica 9 
4205 PREDDVOR 
 
 

Zapisnik 
 

6. redne seje Sveta zavoda, ki je bila 5. aprila 2022 ob 19.00 v glasbeni učilnici. 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnikov 5. redne seje ter 6. in 7. korespondenčne seje Sveta zavoda 
(predsednica) 

2. Predstavitev finančnega primanjkljaja in načrt reševanja (računovodja, ravnatelj) 
3. Razno 

 
PRISOTNI: ga. Ana Očko, ga. Ivka Sodnik, ga. Tea Starc, ga. Darja Delavec, g. David Zorman,  
g. Marko Šifrar, ga. Maja Šenk Zidar, ga. Lea Krfogec, ga. Irena Petač, ga. Urška Furlan  
OPRAVIČENO ODSOTNA: ga. Vesna Sodnik 
OSTALI PRISOTNI: g. Jože Povšin (ravnatelj), ga. Petra Lesjak (pomočnica ravnatelja za šolo), 
ga. Suzana Delavec (pomočnica ravnatelja za vrtec), g. Vojko Šiler (računovodja), g. Rok Roblek 
(župan občine Preddvor), g. Andrej Karničar (župan občine Jezersko), ga. Martina Gašperlin 
(zapisnikarica) 
 
 
Ga. predsednica je pozdravila prisotne in predstavila dnevni red 6. redne seje. 
 
Z dnevnim redom se je strinjalo vseh 10 prisotnih članov Sveta zavoda. 

 
Predstavili so se g. ravnatelj in zunanji člani Sveta zavoda, saj je bil na seji Sveta zavoda prvič 
prisoten novi ravnatelj. 
 

 
 

1. Potrditev zapisnikov 5. redne seje ter 6. in 7. korespondenčne seje Sveta zavoda  
 
Člani Sveta zavoda so predlagali, da se zapisnik 5. redne seje Sveta zavoda sprejme z 
naslednjimi popravki: 

- V zapisnik se doda, da je ga. Ivka Sodnik izpostavila, da ravnateljeve uspešnosti sploh 
ne bi smeli ocenjevati, ker je zavod posloval z izgubo in da je za ocenjevanje 
ravnateljeve uspešnosti potrebno pripraviti merila. 
Ga. predsednica je pojasnila, da se je glede ocenjevanja delovne uspešnosti prejšnjega 
ravnatelja dogovarjala z gospodom Banjacem z MIZŠ. Predlagala je tudi, da bo 
ravnatelj v bodoče pred ocenjevanjem (do februarja) pripravil letno poročilo o svojem 
delu. 



- Pri 7. točki se doda, da je ga. Ana Očko člane Sveta zavoda seznanila z nekaterimi 
nepreverjenimi dejstvi glede postopka pri izbiri kandidata za ravnatelja. Šlo je za 
posredovanje lažnih informacij, neutemeljene obtožbe in blatenje, zaradi česar je 
padel madež tako na predsednico kot tudi na celotni Svet zavoda. 

 

SKLEP 2021-2025/6RS/1 
Člani Sveta zavoda so se strinjali, da ravnatelj v bodoče pred ocenjevanjem njegove 
delovne uspešnosti pripravi letno poročilo o svojem delu. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 10 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
G. Rok Roblek je predlagal, da se člani Sveta zavoda na naslednji seji dogovorijo, da se seje v 
bodoče snemajo. 
 
Člani Sveta zavoda so prosili, da se gradivo za Svet zavoda pošlje en teden pred sejo. 
 

SKLEP 2021-2025/6RS/2 
Člani Sveta zavoda so potrdili zapisnika 6. in 7. korespondenčne seje Sveta zavoda. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 10 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
2. Predstavitev finančnega primanjkljaja in načrt reševanja 
 
G. Vojko Šiler je povedal, da so imeli sestanek na MIZŠ, na katerem so bili prisotni g. Zupančič, 
g. Banjac in ga. Špernjak s strani MIZŠ, s strani šole pa ravnatelj, predsednica Sveta zavoda in 
računovodja. 
Glede na dogovorjeno je bil na MIZŠ 29. 3. 2022 poslan zahtevek za povrnitev sredstev (v višini 
21.300 €) in obstaja verjetnost, da bo zahtevek rešen ugodno. 
G. računovodja je predlagal, da se zaradi vsesplošnih podražitev preverijo cene oskrbnin v 
vrtcu. 
Pojasnil je tudi, da smo zaradi varčevanja z likvidnostjo na tekočem. 
G. ravnatelj je povedal, da pri izplačilu plač za mesec marec 2022 v šoli ne bo težav, problem 
pa bo v vrtcu (zaradi napredovanj). 
Pojasnil je tudi, da so zaradi varčevanja začasno zaustavljeni zdravniški pregledi in 
izobraževanja.  
 
Ga. predsednica je pojasnila, da je bil predsednik Šolskega sklada povabljen na sestanek Sveta 
zavoda, vendar se je opravičil zaradi službenih obveznosti. 
 
Zunanji člani Sveta zavoda so mnenja, da zaradi sanacijskega postopka ne sme biti okrnjeno 
niti izobraževanje niti zdravniški pregledi. 
Potrebne bodo notranje kontrole – izplačilo plač ne sme biti prepuščeno samo eni osebi. 
 
Gospoda Andreja Karničarja je zanimalo, ali bo glede sanacijskega programa potrebna pomoč 
iz proračunov občin. 
G. Vojko Šiler je predlagal, da se počaka na odgovor ministrstva. 



Ga. Darja Delavec je povedala, da na njen elektronski naslov pišejo starši glede obračuna 
prehrane. 
Ga. Irena Petač in ga. Maja Šenk Zidar sta pojasnili, da do nestrinjanja z obračuni prihaja zaradi 
nepravočasne odjave prehrane s strani staršev. 
G. Andrej Karničar je povedal, da se je v takih primerih potrebno najprej obrniti na osebo na 
šoli, ki je zadolžena za obračun prehrane. 
 
Ga.  Ana Očko je člane Sveta zavoda obvestila, da bo zunanja revizija poslovanja naročena v 
prihodnjih mesecih.  
 
Ga. Petra Lesjak in ga. Tea Starc sta menili, da je pri reševanju vseh težav potrebno  pristopiti 
z veliko mero optimizma, saj gre za skupne cilje tako staršev kot zaposlenih, pomembno je 
medsebojno sodelovanje pri odločitvah, treba je ohraniti spoštljivo komunikacijo in pripraviti 
konkretne predloge. 
 
 
3. Razno 
 
Ga. predsednica je povedala, da se bo jeseni začela gradnja športne dvorane in bo dve leti 
okrnjen pouk športa. 
G. Rok Roblek je pojasnil, da bo v ta namen postavljen šotor s tremi igrišči, da bo lahko tudi v 
zimskem času pouk športa potekal po urniku. Rušenje telovadnice se bo začelo v drugi polovici 
avgusta, gradnja pa nekoliko kasneje. 
 
Ga. predsednica je tudi razložila, da je predvideno, da se zobna ambulanta seli v razdelilno 
kuhinjo. 
Ga. Maja Šenk Zidar in nekateri člani Sveta zavoda so bili glede tega skeptični, vendar je g. 
župan pojasnil, da se zobna ambulanta lahko seli le enkrat, saj selitev pomeni veliko finančno 
breme, pa tudi koncesija je vezana na ta naslov (Šolska ulica 9). Kosila se bodo razdeljevala v 
glasbeni učilnici.  
Kje bo potekal pouk glasbene umetnosti, še ni znano. 
Člani tudi opozarjajo, da zaradi gradnje ne sme trpeti kvaliteta prehrane. 
 
Ga. Ana Očko je člane Sveta zavoda tudi seznanila, da je v letošnjem šolskem letu predvidena 
anketa o zadovoljstvu, ki jo pripravlja ga. Erna Meglič, in zajema starše, učence in zaposlene. 
V to anketo so vključene tudi želje in pobude in tam se lahko predlagajo želje glede interesnih 
dejavnosti (predlog po večji izbiri interesnih dejavnosti na septembrski seji Sveta zavoda). 
 
Ga. Maja Šenk je člane povabila na pomladansko tržnico, ki bo potekala na zunanjih površinah 
šole v četrtek, 7. aprila, od 17. ure dalje. 
 
Ga. Ivka Sodnik je ravnatelju predlagala, da bi bili člani aktivni pri sooblikovanju Letnega 
delovnega načrta (LDN). 
G. Andrej Karničar je pripomnil, da je LDN stvar ravnatelja, potrdi pa ga Svet zavoda. 
 



Glede razpisov za delovno mesto računovodje je g. ravnatelj člane obvestil, da je bil en razpis 
že objavljen (na Zavodu za zaposlovanje), vendar ni bilo prijav, drugi pa bo v petek, 8. aprila 
2022, v Gorenjskem glasu in na Zavodu za zaposlovanje. 
 
Seja Sveta zavoda je bila zaključena ob 21.10. 
 
 
 
 
 
 
zapisnikarica:                                                                                                   predsednica Sveta zavoda: 
Martina Gašperlin                                                                                                                    Ana Očko 
_______________                                                                                      ______________________  


